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Aizvadīta Rīgas pilsētas un Pierīgas pašvaldību
vadītāju tikšanās

8. oktobrī aizvadīta Rīgas pilsētas un Pierīgas
pašvaldību vadītāju tikšanās, kurā iezīmējusies
gūzma kopīgi risināmu problēmu un arī
brīnišķīgu sadarbības iespēju, no kurām dažas
jāizmanto jau ar termiņu “vakar”, citādi tiks
zaudēti 300 miljoni eiro, ko Rīgas reģionam
piešķir Eiropas Savienība kovidkrīzes seku
pārvarēšanai. Vēl papildu motivācija sadarbībai
ir administratīvi teritoriālā reforma.

Rīga un Pierīga var sadarboties jebkurā jomā, taču šobrīd galvenās ir satiksmes organizācijas
problēmas. Piemēru ar autoceļa A1 pārtapšanu par lēnas satiksmes ielu minēja Smiltēns, un šī
problēma varētu būt viena no pirmajām, ko var atrisināt, sakārtojot Ataru ceļu. Tūkstoš
smago automašīnu dienā var novirzīt prom uz Jaunciemu un tālāk uz Skultes jauno pārvadu,
tādējādi būtiski atslogojot iebraukšanu Rīgā un samazinot sastrēgumus, kas šobrīd stiepjas
līdz pat Saulkrastiem. Šāds projekts arī ļautu savienot Ādažus ar Carnikavu, kas pašlaik
savstarpēji ir grūti sasniedzami. Bet tas ir nepieciešams administratīvi teritoriālās reformas
kontekstā, jo abi novadi tiek apvienoti vienā.
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http://www.aprinkis.lv/index.php/sabiedriba/pasvaldibas/20196-lielrigai-japanem-300-miljoni-ertakai-dzivei

